



## ▶ Summer smiles with double the miles ◀

Enjoy your summer with double the fun. Get double the miles when you use your Falconflyer Visa credit card.

**Valid from 19 July to 31 August 2021**

Spends	Bonus miles
International spends	100% bonus
Online spends	100% bonus
Local spends	50% bonus

For more details call our 24 hours Phone Banking on 17531532.

[sc.com/bh](http://sc.com/bh)



Standard Chartered is licensed by the Central Bank of Bahrain as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

[stanchartbh](https://www.instagram.com/stanchartbh)

[StandardCharteredBH](https://www.facebook.com/StandardCharteredBH)

### Terms and Conditions

- This campaign is exclusive for Falconflyer Visa credit cards
- Campaign is valid from 19 July 2021 – 31 August 2021
- Customer must send an SMS to 38868388 to register for the campaign from their registered mobile number.
- Spends at EWA, LMRA, SIO, Customs Affairs will not earn the customer any bonus miles
- Standard Chartered Bank reserves the right to vary, add or delete any of the terms and conditions applicable to this offer at any time with 15 days prior notice after informing and obtaining approval of the Ministry of Industry Commerce and Tourism.
- This Campaign is subject to the laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have jurisdiction to settle any disputes.
- For any feedback or complaints, please email us on [eservice.bahrain@sc.com](mailto:eservice.bahrain@sc.com)



ستاندر  
تشارترد  
standard  
chartered



## • عطلات صيفية رائعة • ومكافآت سخية مضاعفة

استمتع بصيفك مع المزيد من المرح. احصل على ضعف أميالك عندما تقوم باستخدام بطاقة فيزا فالكون فلاير الائتمانية الخاصة بك. يسري هذا العرض من 19 يوليو - 31 أغسطس 2021

### أميال المكافآت

100% مكافآت

100% مكافآت

50% مكافآت

### النفقات

النفقات الدولية

النفقات عبر الانترنت

النفقات المحلية

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالخدمات المصرفية الهاتفية على مدار الساعة على الرقم: 17531532.

[sc.com/bh](http://sc.com/bh)

**VISA**



ستاندر  
تشارترد  
standard  
chartered

stanchartbh

StandardCharteredBH

ستاندر تشارترد هو بنك مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كمصرف تجزئة وجملة تقليدي.

- الشروط والأحكام
- تسري هذه الحملة الترويجية على بطاقات فيزا فالكون فلاير الائتمانية فقط
  - تسري هذه الحملة الترويجية من 19 يوليو 2021 - 31 أغسطس 2021
  - يجب على العميل إرسال رسالة نصية قصيرة إلى الرقم 38868388 للتسجيل في الحملة من هاتفه المحمول المسجل.
  - لن يؤهل الانفاق على سداد فواتير الكهرباء والماء وسوق العمل وشؤون الجمارك العميل للحصول على أي أميال إضافية
  - يحتفظ بنك ستاندر تشارترد بحقه في تغيير أو إضافة أو حذف أي من الشروط والأحكام المطبقة على هذا العرض في أي وقت مع تقديم إشعار مسبق لمدة 15 يوماً بعد إبلاغ وزارة الصناعة والتجارة والسياحة والحصول على موافقتها.
  - تخضع هذه الحملة لقوانين مملكة البحرين وتختص محاكم مملكة البحرين بالفصل في أي نزاعات قد تنشأ عن هذا العرض.
  - لأي ملاحظات أو شكاوى، يرجى مراسلتنا عبر [eservice.bahrain@sc.com](mailto:eservice.bahrain@sc.com)